
PROTOKOI- NR LXIV / 10
z sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie

odbl'tej w dniu 8 paldziemika 2010 roku
w, lokalu Miejsko - Gminnej Biblioteki publicznej w Jqdrzejowie.

Ad.  1.
O godzinie 1405 Przewodniczqcy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz otwarl obrady

LXIV sesji Rady Miejskiej w Jqdrzejowie zwolanej w trybie art. 20 ust. 3 ustawy
o samorz4dzie gminnym /wniosek Burmistrza Miasta Jgdrzejowa w zalqczeniu do protokotu/.

Przewodniczqcy Rady stwierdzil, 2e na sali obrad obecnych jest 20 radnych;
Przewodnicz4cy Rady stwierdzil quorum prawomocne do podejmowania uchwal.

Przewodniczqcy zg\osll kandydaturq radnego Krzysztofa Swietlika na sekretarza
obrad. Radny Swietlik v,ryrazilzgodg.

L . Radl Miejska w Jqdrzejowie jednogloSnie przyjgla kandydaturq radnego Krzysztofa
Swietlika sekretarza obrad.

Porz4dek obrad:
1. otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Uchwala w sprawie zmian w bud2ecie miasta i gminy na 2010 rok.
3. Zamkniqcie obrad.

Radny Adam Czajor zwrocil uwagQ, 2e nie byl glosowany porzqdek obrad, a chcial
postawid wniosek o wprowadzenie punktu ,,Sprawy ro2ne,,.

Przewodnicz4cy Rady Pawel Blaszkiewicz powiedzial, Ze
i w porzqdku obrad nie ma spraw ro2nych.

jest to sesja nadzwyczajna

Na pytanie radnej Janiny Szreniawy Wiceprzewodnicz4cy Pawel Olszak od,cz5ial
zapisy $ 23 ust 7 i2 oraz g 28 Statutu Gminy Jgdrzej6w.

Wipcej uwag nie zgloszono.

4d.2.
Wiceprzewodniczqcy Rady Marek Zygan odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Radny Adam Czajor zapytal, (w sprawie dotacji dla ZWiK) czy chodzi o l4cznik.
Burmistrz Marek Wolski wyjaSnil, 2e chodzi o zrealizowanie kanalizacji deszczowej

do ClinTech, przed wybudowaniem drogi.
Radny Adam Czajor zapy,tal, dlaczego do tej pory nikt tego nie zrobil.
Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, 2e dlatego, poniewaz nie mial pieniEdzy.

ZWiK decyzjqRady Miejskiej 23 wrzesnia dostal dotacje na wykonanie deszcz6wki. W t;i
chwili oglosil przetar g na zakup material6w

Radny Wojciech Bilewicz zvvrocil uwagQ, 2e poczqtek uzasadnienia brzmi,
t2we wtzeSniu Gmina JEdrzej6w otrzymalapromesg opiewaj4c4na kwotE 700 000 w ramach
podzialu Srodk6w na usuwanie skutk6w klpsk Zywiolowych. Dalej pisze, 2e trzeba
zabezpieczyi Srodki na wykonanie inwestycji ztym zwi4zanych. Nastppnych punkt6w radny
nie umie do tego przypisac i prosi o wyjaSnienie.

Burmistrz Marek Wolski powiedzial, 2e to s4 dwie sprawy. Promesa jest przyznana
w tej chwili, ale wnioski byly zgloszone w 2009 roku. Do tych zad,antrzeba doplacac Z0 %.
Wnioski zgloszone w bie24cym roku finansowane s4 w 100 %o. Druga sprawa dotyczy zadan,



Brus - Rak6wek - Potok, kt6re byly ujpte w bud2ecie, byly ogloszoneprzetargi. Mo2na je
uniewa2ni6,bqdL zwiEkszyi srodki i podpisad ogloszenie wynik6w.

Burmistrz Marcin Piszczek dodal, 2e te drogi to powodzi6wki. 700 000 stanowi g0 o%
wartoSci prac, bo tyle mo2na dostad w ramach promes. 20 Yo to kwoty przyporzqdkowane na
poszczegolne zadania.

Radny Grzegorz Ku5mierz zapytal, czy mohna
funduszy na monitoring w szkole w Skroniowie.

siE jeszcze spodziewai jakichS

Burmistrz Marek Wolski powiedzial,2e pT4anie nie dotyczy uchwaly r mo1e na nie
odpowiedzie6 po sesji.

Radny Zdzis\aw Adamczyk zapytal, czy ze Srodk6w dla ZWiK nie mozna bv doio2vi
do remont6w dr6g. Potrzeb jest du2o, a Srodk6w malo.

Burmistrz Marek Wolski powiedzial, 2e to pytanie r6wnie2 nie dotyczy uchwaly.
w tym momencie nie moze dawa6 propozycji dotycz4cych srodk6w dla ZWiK.

Radny Tadeusz Lesiakowski zapytal, czy wSr6d wymienionych zadafi s4 zadania
z 2010 roku.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, ze nie.
Burmistrz Marcin Piszczek dodal, 2e jest to zamknipcie spraw z 2009 roku. W tym

roku zostalo zgloszone do Urzgdu Wojew6dzkiego 10 dr6g. S4 oszacowane szkody przez
specjaln4 komisjp. Burmistrz liczy, ze te promesy bpd4 udzielone w roku przyszlym. Na
201 0 rok s4 finansowane w 100 % bez wzglgdu na termin rearizacji.

Radna Janina Szreniawa zapT'tala, dlaczego uzasadnienie nie jest przez nikogo
podpisane.

Burmistrz Marek wolski przeprosil i powiedzial, ze to umknqlo.
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LXM448/10 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad.3 .
Przewodniczqcy Rady Miejskiej w Jgdrzejowie Pawel Blaszkiewicz o sodzinie 1420

zamknS obrady LXIV sesji Rady Miejskiej w Jpdrzejowie.
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